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یــادداشـــت
عملکردهای مدیریتی و انتقادهای وارده

 تکذیب شایعه لغو دیدار 
رهبری با اعضای مجلس 

خبرگان
طی یکی دو روز گذشته برخی اکانت های 
مجازی شایعه ای منتشر کرده اند مبنی 
بر اینکه دیدار اعضای مجلس خبرگان با 
رهبر معظم انقلاب لغو شده است. بر همین 
مبنا برخی از این اکانت ها، داستان هایی هم 
درباره چرایی و چگونگی شایعه  لغو ساختند 
و همین تصورات را در گام بعدی تحلیل و 
تفسیر هم کردند! با این حال واقعیت ساده 
ماجرا این است که اساساً از ابتدا برنامه ای 
برای دیدار اعضای مجلس خبرگان با رهبر 
معظم انقلاب در شهریور ماه وجود نداشت 
که بخواهد لغو شود! همچنان که سید احمد 
خاتمی؛ سخنگوی هیات رئیسه مجلس 
خبرگان رهبری نیز پیشتر اعلام کرده بود 
دیدار اعضای خبرگان با رهبر معظم انقلاب 

اسفند ماه انجام خواهد شد. 

تبریک رئیس جمهور برای 
سالگرد استقلال تاجیکستان 

فرارسیدن  پیامی  در  رئیس جمهور 
سالگرد استقلال جمهوری تاجیکستان را 
به رئیس جمهور، دولت و ملت این کشور 
تبریک گفت و اظهار امیدواری کرد با 
توسعه و تقویت روابط فی مابین در همه 
زمینه های سیاسی، اقتصادی و فرهنگی، 
شاهد همبستگی بیش از پیش دو کشور در 
راستای منافع دو ملت باشیم. سید ابراهیم 
رئیسی در پیامی به امامعلی رحمان، همتای 
تاجیک خود، با تبریک فرارسیدن سالگرد 
استقلال این کشور دوست و برادر، تصریح 
کرد: پیوندهای عمیق فرهنگی، اعتقادی، 
تمدنی، تاریخی و زبانی میان جمهوری 
اسلامی ایران و جمهوری تاجیکستان، 
زمینه های محکم و مستعدی را برای توسعه 
مناسبات ما فراهم آورده است که در کنار 
آن شاهد اراده جدی طرفین برای گسترش 
همه جانبه روابط و نیل به چشم انداز روشنی 
از همکاری ها هستیم. رئیس جمهور اظهار 
امیدواری کرد با توسعه و تقویت روابط 
سیاسی،  زمینه های  همه  در  فی مابین 
اقتصادی و فرهنگی، شاهد همبستگی 
بیش از پیش دو کشور در راستای منافع 

دو ملت باشیم. 
 

 انتقاد مطهری 
از تصویب صیانت 

نایب رئیس مجلس دهم تاکید کرد : 
طبق قانون اساسی، غیر از مجلس هیچ 
نهادی حق قانونگذاری ندارد. علی مطهری، 
نایب رئیس مجلس دهم نوشت : مصوبه اخیر 
شورای عالی فضای مجازی درباره وظایف و 
اختیارات و ترکیب کمیسیون عالی تنظیم 
مقررات فضای مجازی کشور که در واقع 
همان طرح صیانت است و در مجلس به 
جایی نرسید، یک قانونگذاری است و طبعا 
نباید معتبر باشد. مجلس باید از حق خود و 

حق مردم دفاع کند. 

انتقاد یک نماینده به ضرغامی 
نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
بسته بودن مرزهای عراق و سرگردانی زائران 
اربعین از عملکرد وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی انتقاد کرد و گفت: 
آقای ضرغامی! در تصویر زیبای اربعین شما 
کدام قطعه از تصویرید؟! محمدتقی نقدعلی 
نماینده خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی در حساب کاربری خود در توئیتر 
با استفاده از برچسب)هشتگ( »استیضاح 
وزیر گردشگری« در واکنش به یادداشت 
توئیتری سه روز قبل عزت ا... ضرغامی وزیر 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
درباره حضورش در اسفراین و برگزاری 
مراسم کشتی با چوخه در این شهر، نوشت: 
»آقای ضرغامی دیروز ۱۹شهریور مرزها 
بسته و زائران سرگردانند، در تصویر زیبای 
اربعین شما کدام قطعه از تصویرید؟! گویا 
فراموش کرده اید این سفر مستقیماً در حوزه 
مسئولیتی شماست، وقت برای پرداختن به 
کارهایی مثل کشتی با چوخه بسیار است. 

شما را سر مرزهای عراق نمی بینیم؟!«

 خدمت به زائران 
امام حسین )ع( افتخار است

سفیر ایران در عراق ضمن تشکر از 
مهمان نوازی ملت و دولت عراق گفت که 
خدمت به زائران امام حسین )ع( افتخاری 
است که بخت و اقبال زیاد می خواهد. 
محمدکاظم آل صادق، سفیر جمهوری 
اسلامی ایران در عراق با انتشار تصاویری 
در صفحه توییتر خود نوشت که خدمت 
به زائران امام حسین)ع( افتخاری است 
که هرکس به آن دست یابد بخت و اقبال 
عظیمی دارد. وی همچنین نوشت: تشکر 
فراوان از ملت مهمان نواز و سخاوتمند عراق و 
همچنین تمام نهادهای دولت عراق که روند 
ورود زائران از کشورهای مختلف از جمله 
زائران جمهوری اسلامی ایران را تسهیل 
می کنند. آل صادق همچنین  الحسین- 

یجمعنا را هشتگ کرد. 

کــوتــــاه

آنچه نسبت به دولت های گذشته و شعارهایی که داده 
می شود چیزی است که دیگر نخ نما شده است. یعنی کافی است 
شعارهایی که در تبلیغات انتخاباتی داده می شد را نگاه کنید و 
با آنچه که اکنون در صحن عملی جامعه رخ داده و با واقعیات 
جامعه مقایسه کنید تا مشخص شود که تمام این حرف  ها  که 
می شود تا چه حد حقیقت عینی یافته است. مردم نیز همه این 
مسائل را به خوبی می فهمند اما دولت و حامیان فکر می کنند 
با فرافکنی و گفتار درمانی که بگویند چه کردیم مردم تحت 
تاثیر قرار می گیرند.  در حالی که دوره این حرف ها گذشته و در 
طول این حدود یک سال نشان داده شده که به جهت مدیریتی 
انتقاداتی به نحوه مدیریتشان وارد است. اگر بخواهیم به یک 
نمونه مشهود اینگونه مدیریت اشاره کنیم که خود مردم نیز از آن 
آگاهند و خود مدیران نیز اگر مقداری به کارهای خود بیندیشند 
می فهمند که به لحاظ مدیریتی در چه وضعیتی قرار دارند. یک 
پروژه اربعین که مطرح کردند و از اول هم گفتند که تا 5 میلیون 
جمعیت را می خواهیم ببریم تمام امکانات کشور را هم بسیج 
کردند تا این کار را انجام دهند.  خب؛ همه ابعاد این پروژه از قبل 
معلوم بود و قبلا هم این پروژه تجربه شده بود و چیزی نبود که 
در خصوص آن تجربه ای نداشته باشیم چرا که در سال های 
گذشته نیز در دولت آقای روحانی 3میلیون نفر به راهپیمایی 
اربعین رفتند. لذا ابعاد مساله و مشکلات و کاستی ها هماهنگی ها 
و آمادگی ها همه مشخص بوده که چه باید باشد. اما آقایان آمدند 
یک ماه مردم را به گونه ای ترغیب کردند که یک سفر کاملا 
ایده ال، بسیار راحت و کم هزینه دارند و سعی کردند که به هر 
قیمتی مردم را متقاعد کنند. در طول این مدت نیز از سوی همه 
دستگاه ها از جمله صداو سیما قول دادند که همه مشکلات حل 
خواهد شد. ولی ببینید وقتی جمعیت عبور کرده از مرز از یک 
میلیون که گذشت چه فاجعه ای به بار آمد و این گونه مشکلات 
برای مردم و زوار عزیز در این سو و آن سوی مرز رخ داد. لذا این 
مدیریتی است که تمام توان کشور را در اختیار داشته است. 
نکته اینجا است که کارها که چند سال طول می کشد به تدریج 
خود را نشان می دهد. وقتی در پروژه ای کوتاه مدت اینگونه عمل 
می شود دیگر پروژه های ملی و سخت که جای خود را دارد. به 
جای اینکه صرفا با شعار پیش بروند مقداری روی زمین بیایند 
و واقعیت ها را ببینند و افراد لایق و کاردان را به کار بگیرند. اگر 
مدیران قبلی هم بد عمل کردند بد بودند خب مدیران جدید باید 

عملکرد بهتری داشته باشند. 

یادداشــــت
 طولانی شدن مذاکرات به نفع ایران نیست

شرایط پرونده هسته ای و واکنش هایی که طرفین به مواضع 
یکدیگر نشان می دهند به پیچیده شدن سرانجام پرونده هسته ای 
افزوده است.  این امکان وجود دارد که ماه های آینده شرایط 
جدیدی در جهان به وجود  آید که بر روند مذاکرات هسته ای و 
نوع بازگشت آمریکا به برجام اثر گذارد. از سوی دیگر بعد از اینکه 
انتخابات آمریکا در نوامبر برگزار شد، تشکیل کنگره جدید در 
ژانویه اتفاق خواهد افتاد. هر چند طرف پیروز در نوامبر مشخص 
می شود. از این جهت ممکن است شرایط باز هم دچار تغییراتی 
شود. یکی از مولفه هایی که می تواند بر پرونده هسته ای و احیای 
برجام اثرگذار باشد؛ تصمیم شورای حکام در ارتباط با ایران در این 
شوراست. مواضع غربی ها به خصوص آمریکایی ها و اروپایی ها در 
این نشست مشخص تر خواهد شد و باید در انتظار بود که شورای 
حکام قطعنامه علیه ایران به تصویب می رساند یا اینکه پرونده 
ایران را به شورای امنیت سازمان ملل متحد ارسال می کنند 
یا اینکه صرفا یک بیانیه سیاسی در ارتباط با ایران از نشست 
آینده شورای آژانس بین المللی انرژی اتمی خارج می شود. به 
نظر   می رسد طول کشیدن به نتیجه رسیدن برجام بیش از سایر 
طرفین برای ایران هزینه افزاست. ایران روزانه هزاران میلیون دلار 
و ماهانه ده ها میلیون دلار و شاید سالانه بیش از 60 میلیارد دلار 
از عدم فروش نفت ضرر کند. فرصتی که عملا از دست می رود. از 
این جهت عدم توافق موجب از دست رفتن موقعیت های اقتصادی 
و حتی سیاسی ایران خواهد شد. همچنین انتظار اینکه امتیاز 
بیشتری در آینده به ایران داده شود و شرایط پیش روی ایران 
بهتر شود، چندان قابل پیش بینی نیست و نباید بر روی عنصر 
زمان حساب چندانی باز کرد. اشخاصی که مدام اعلام می کنند 
گذشت زمان به نفع ایران است قطعا در محاسبات خود گرفتار 
خطا شده اند. از سوی دیگر برخی بازگشت به برجام را به مساله 
زمستان سرد اروپایی ها گره می زنند. تحلیلی که اگر مد نظر ایران 
باشد عملا کارآمد نیست. زیرا ایران در شرایط فعلی گازی برای 
صادرات به اروپا ندارد.  ایران یا باید با توسل به خط لوله و یا به 
صورت گارlng  اقدام به صادرات گاز به اروپا نماید که عملا زیر 
ساخت های آن در حال حاضر وجود ندارد. بنابراین ایران نباید 
پرونده هسته ای و احیای برجام را به زمستان سرد اروپا گره بزند. 
چرا که ایران در نهایت می تواند با افزایش صادرات نفت موجبات 
کاهش قیمت سوخت در دنیا را فراهم آورد که این مورد هم سود 

چندانی برای اروپایی ها ندارد. 

خبــــــر
 ۱۰ میلیون نفر در سکونتگاه های غیررسمی 

محمد عباسی، معاون وزیر کشور و رئیس سازمان امور 
اجتماعی کشور گفته: سازمان بازآفرینی شهری که زیرمجموعه 
وزارت مسکن، راه و شهرسازی است، متولی محاسبه و ارزیابی 
سکونتگاه های غیررسمی و حاد است. طبق آنچه که این 
سازمان بارها اعلام کرده است بخش بسیار زیادی از بعضی از 
نقاط شهری و روستایی در سال هایی به عنوان سکونتگاه های 
غیررسمی و یا مناطق حاد تلقی شده اند و نزدیک به ۱0 میلیون 
نفر از جامعه ما در مجموعه این مناطق تعریف می شوند. به 
گفته عباسی، البته باید توجه داشته  باشیم که همه این مناطق 

یکسان و بحرانی نیستند. 

 آرمان ملی – مطهره شفیعی:  روز گذشته 
یادگار امام به موضوع مهمی اشاره کرد که اسناد 
منتشر نشده بود، اسنادی که از قصدش برای 
انتشار آنها خبر داد. آیت ا... سید حسن خمینی 
تحت عنوان »جهاد تبیین« مطرح می شود. ما 
نباید بنشینیم که دشمنان امام هر روز موضوعی 
برای ما درست کنند و ما به دنبال جواب راه 
بیفتیم؛ فضای جدال فرهنگی و بحث را ما باید 
تعیین کنیم. در اثر این رفتارهای آنان به راحتی 
جای قربانی و جلاد عوض می شود. پرونده های 
بسته ای که در جمهوری اسلامی هست و بخشی 
از آن در اختیار ما است، باید به عنوان یک عنصر 
مبیّن در این فضا در معرض عموم قرار بگیرد. 
طبیعتا یکی از بخش های آن انتشار اسناد است. 
بخش های زیادی از اسناد ما بسته بوده و ان شاءا... 
بنا داریم در آینده اسناد را باز کنیم. این اسناد باز 
شده خیلی از نقدها را پاسخ می دهد. به صورت 
گزینشی هم باز نمی کنیم. دوره های زمانی پیش 
رفته و مؤسسه باید به سمت باز کردن اسناد 
خودش پیش برود.« اسناد مدنظر یادگار امام 
در چه حوزه ای است و چرا در این مقطع آیت ا... 
سید حسن خمینی تصمیم به انتشار اسناد دارد؟ 
سیره و روش عملکرد امام خمینی چنان بود که 
33 سال پس از رحلت ایشان، مسیری که پیمودند 
همواره مسیر راه مسئولان و جامعه است و مردم 
کماکان به اندیشه ایشان تاسی می کنند. بی تردید 
در صحیفه امام)ره( که مجموعه کامل تری نسبت 
به صحیفه نور است، »بیانات، پیام ها، مصاحبه ها، 
احکام، اجازات شرعی و نامه ها« آمده و مردم با 
مراجعه به این منابع می توانند راه امام و رهبری را 
طی کنند. آیا یادگار امام درصدد تکمیل اسنادی 
مانند سخنرانی یا نامه های سیاسی امام است که 
تاکنون منتشر نشده و یا درصدد آن هستند تا 
آنچه بنیانگذار انقلاب اسلامی فرمودند را مطابق 

شرایط کنونی کشور تفسیر کرده و ارایه دهند. 
 حجت الاسلام کمساری: اسناد متناسب 

با شرایط منتشر می شود
امام  آثار  نشر  و  تنظیم  مؤسسه  رئیس 
خمینی)ره( درباره این اسنادی که مورد اشاره 
یادگار امام بود به »آرمان ملی« گفت: موسسه 
تنظیم و نشر امام موسسه  اسنادی است و مجموع 
اسناد مربوط به حضرت امام )ره( و انقلاب 
اسلامی در اختیار موسسه است. طبق قانون 
وظیفه حفظ و تنظیم آثار و اسناد مربوطه امام 
و انقلاب بر عهده موسسه است. حجت الاسلام 
والمسلمین علی کمساری افزود: در طول این 
سال ها موسسه اسناد خود را به فراخور زمان 
منتشر کرده است. نامه ها، دست خط ها و فرامین 
حضرت امام)ره( در قالب صحیفه امام)ره( 
منتشر شده است اما بخشی از اسناد منتشر 
نشده که به زودی ویرایش دوم صحیفه امام 
خمینی و بعد از پژوهش و تحقیق و تدوین 
منتشر خواهد شد. اسناد دیگر هم متناسب با 
شرایط زمان منتشر خواهد شد. حجت الاسلام 
کمساری خاطر نشان کرد: حسن آقای خمینی 
به عنوان تولیت  مجموعه و موسسه آثار امام)ره( 
در راستای فرمایش مقام معظم رهبری در 
راستای جهاد تبیین و روایتگری درست داشتند، 
این بحث را مورد توجه قرار دادند و اعلام کردند 

که موسسه هم باید در این جهت اسناد مربوط 
به دوران انقلاب را منتشر کند تا بر پایه اسنادی 
که تاکنون منتشر نشده، روایت درست شکل 
گیرد و جهاد تبیینی که مد نظر رهبری معظم 
انقلاب است از سوی موسسه اجرایی شود. اسناد 
متناسب با مناسبت ها و مقاطع خاص و بر اساس 
صلاحدید ها منتشر می شود. حجت الاسلام 
والمسلمین علی کمساری تاکید کرد: در هر 
صورت زبان ما برای مفاهمه با نسل جدید باید 
به روز باشد و با توجه به اقتضائات نسل جدید 
سخن بگوییم. اگر مجموعه نظام سیاسی ایران 
بتواند شخصیت اندیشه و آرای امام را آنگونه که 
بوده است، معرفی کند، قطعا باید تمام هنر خود 
را در بازتوضیح آنچه مربوط به امام است در نظر 
بگیریم. رئیس مؤسسه تنظیم و نشر آثار امام 
خمینی)س( خاطر نشان کرد: اگر بتوانیم امام 
را بخوبی معرفی کنیم، این نسل هم مثل نسل 
گذشته در مقابل پیام حق موضع مثبت خواهد 
داشت.  دستگاه های فرهنگی و رسانه ای کشور 
باید بتوانند این هنر را به خوبی به کار گیرند و 
پیام امام و سخن امام و منویات امام را به نسل 
جدید منعکس کنند. وی در عین حال گفت: به 
نظر می رسد در این مورد کم کاری صورت گرفته 
است و بزرگان کشور هم انتقاداتی در این راستا 

مطرح کردند. 
  ابطحی: اسناد منتشره دارای اهمیت 

است
 یک عضو مجمع روحانیون مبارز روز گذشته 
درباره اسنادی که یادگار اما به آنها اشاره کرد، 
به »آرمان ملی« گفت: »بسیاری از اسناد در 
زمان خود اسنادی مهم و جدی تلقی نمی شد 
اما با گذشت زمان و در مقطعی دیگر از اهمیت 
بالایی برخوردار می شود. بر اساس شنیده ها این 
اسناد در ارتباط با امام)ره( در حدود 2 الی 3 جلد 
صحیفه است. از لابه لای این اسناد موارد زیادی 
مشخص خواهد شد مثلا اینکه در فلان مجلس 
امام به چه شخصی رأی دادند یا اینکه در آن زمان 
چالش هایی پیرامون شورای نگهبان به وجود آمد 
و تعدادی از اعضا استعفا دادند« محمدعلی ابطحی 
ادامه داد: »حال با انتشار این اسناد ممکن است 
مشخص شود امام با چه مکانیزمی فرد جدیدی 
را انتخاب کردند و چه افرادی در این زمینه به 
امام)ره( مشاوره دادند و امام)ره( در پاسخ به آنها 
چه مواردی را اعلام کردند.« وی خاطر نشان کرد: 
»انتشار این اسناد گام مهمی است و می تواند 
شناخت جدید از امام را در جامعه ایجاد کند.  
انتشار لیست افرادی که امام به آنها رأی دادند 
اما بعدها جزو چهره های مغضوب تلقی شدند، 

معادلات را تغییر می دهد.«
 همه هویت جمهوری اسلامی به امام 

است
یادگار امام روز گذشته در بخش دیگری از 
اظهاراتش گفت: جمهوری اسلامی حکومتی 
بر آمده از یک اراده ملی است؛ یک اراده بزرگ 
که چهل و چند سال پیش به وقوع پیوست و 
بی تردید هیچ انقلابی در تاریخ جهان این مقدار 
حرکت و حمایت قاطبه یک ملت را همراه خودش 
نداشته است. از نخستین روزهایی که انقلاب 
شکل گرفته تا آستانه پیروزی و بعد در طول دوره 

حیات خودش، به گونه ای از همراهی اقشار مختلف 
مردم استفاده کرده که اگر کسی آن را انکار کند 
گویی چشمه خورشید را در صبح منکر می شود. 
وی تأکید کرد: بی تردید یکی از ابعاد انقلاب این 
است که رهبر این انقلاب یک مرجع تقلید بود، 
توده های دیندار جامعه وارد شده بودند و انقلاب 
طبقاتی نبود؛ یعنی به همان اندازه که در کشاورز و 
روستایی و کارگر حامی داشت، در بازاری و کارمند 
و دانشگاهی نیز حامی داشت. انقلاب های دنیا 
بیشتر به کودتا، شورش یا نهایتا جنبش شبیه 
هستند، ولی ۹8 درصد مردم ما به این انقلاب رأی 
»آری« دادند. اما هر اتفاقی بعد از چهل و چند سال 
توسط افرادی مورد تردید واقع می شود و به آنجا 
رسید که عده ای به انکار اصل انقلاب پرداختند.  
یادگار امام به موضوعات دیگر هم پرداخت و گفت: 
امروز فضای مجازی واقعیتی است و تقابل با آن 
هم آب در هاون کوبیدن است. اما این هم مثل هر 
بستری دیگر است که در آن می شود دروغ گفت؛ 
دروغ هایی که بزرگ است ولی ممکن است کسی 
آن را باور کند و بر آن پایه و اساسی را قرار دهد. 
وی یادآور شد: فلسفه تأسیس مؤسسه از ابتدا 
برای جلوگیری از تحریف سخنان امام بوده؛ یکی 
از راه های تحریف همین قلب واقعیت هایی است 
که شرایط را عوض می کند. آنقدر دروغ های بیّن 
می گویند که، مطابق آن افرادی می گویند شاید 
درست بوده؛ ابتدا هم با شایدها شروع می شود 
و یواش یواش در مسأله ای که آدم فکر می کند 
از این روشن تر نمی شود، شبهه می کنند. از قدیم 
بوده که گفتند علی)ع( مگر نماز هم می خواند و تا 
امروز هم هست. سید حسن خمینی تأکید کرد: 
همه هویت جمهوری اسلامی به امام است و اگر 
امام را بگیرند این ساختمان فرو می ریزد؛ حتی اگر 
شکلش بماند جانش می رود. لذا باید از رهبر معظم 
انقلاب تشکر کرد که دائما این نکته را به همه تنبه 
می دهند. شاید هیچ کسی مانند ایشان در این 
مسأله عزم نداشته باشد که تنبه بدهد به این نکته 
توجه کنید و اگر فراموش کردید در حقیقت کسی 
هستید که بر سر شاخه بن می برید. وی در پایان 
گفت: امروز در جمهوری اسلامی همه باید نسبت 
به امیددهی حساس باشند. ممکن است هزار 
اشکال باشد، که هست، اما با ناامیدی به جایی 
نمی رسیم. یکی از فیلسوفان معاصر جمله بسیار 
لطیفی دارد؛ گفته بود من نمی گویم هرکسی امید 
دارد به نتیجه رسیده ولی می توانم بگویم هرکسی 
ناامید بوده به هیچ جایی نرسیده است. امیددهی 
به آینده کشور و این اندیشه، وظیفه است. البته 
اصلا به معنای این نیست که به روی مشکلات و 
سختی ها چشم ببندیم ولی به هر حال مجموعه 
باید با توان خودش نسبت به مسائل داخلی خودش 
و کشور این امید را پیش ببرد. با تشکر از زحمات 
محمد مقدم به عنوان رئیس شورای سیاستگذاری 
موسسه تنظیم و نشر آثار امام، به برنامه پنج ساله 
مؤسسه تنظیم و نشر آثار امام خمینی )ره( اشاره 
کرد و گفت: آقای کمساری این برنامه را به شورای 
سیاستگذاری آورد. این عزم و همت دوستان خوب 
بود، ولی باید جزئی تر و دقیق تر باشد. این برنامه 
پنج ساله نقشه راهی است که معلوم شود کجا 
باید برسیم و این طور نباشد که هر جایی رسیدیم 
بگوییم جای درست همین جا است. البته زحماتی 
که دوستان کشیده اند نمره بسیار قابل قبولی 
می گیرد. جا دارد یادی کنم از آقای دکتر حمید 
انصاری که الحق و الانصاف بسیار هم کارشناس 
بود و همین الآن هم بنده از ایشان استفاده می کنم 
و به عنوان مشاور عالی بنده فعالیت می کنند و با 
آقای کمساری هم جلسات نوبتی خیلی خوبی 
دارند. یادگار امام ادامه داد: آقای دکتر انصاری الآن 
هم مشغول کار تدوین ویراست جدید صحیفه امام 
هستند که قرار شد دوستان مؤسسه هم با ایشان 
همکاری کنند. تأکید می کنم که ویراست دوم 
صحیفه از مسئولیت های اولویت دار مؤسسه است 
و اصلی ترین مسئولیت ما است که باید انجام شود. 
وی در بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: 
آقای دکتر کمساری دوره بسیار خوبی را شروع 
کرده اند. به نظرم این دوره تقریبا دو ساله که شکل 

گرفته دوره بسیار موفقی است. 

قاسم محبعلی 
 کارشناس روابط بین الملل

 مرتضی مبلغ 
فعال سیاسی اصلاح طلب

 
 آرمان ملی: رئیس مجلس در دیدار محمد 
. با بیان  . . عبدالسلام سخنگوی جنبش انصارا
اینکه دشمنان در یمن جنگ را به سمت جنگ 
اقتصادی می برند تا مردم را به ستوه بیاورند، تاکید 
کرد: در این شرایط آنچه که می تواند باعث غلبه 
بر مشکلات شود، تقویت روحیه شجاعت، صبر و 
مقاومت است.  محمد باقر قالیباف با بیان اینکه ما 
از استقلال یمن و مذاکرات یمنی -  یمنی حمایت 
کامل می کنیم و این را یک وظیفه دینی و انسانی 
می دانیم، اظهارکرد: البته این فرصت پیش نیامده 
که یمن را از نزدیک ببینم، ولی مجموعه گزارش ها 
و صحنه هایی که از آنجا مشاهده می شود، بیانگر 

روحیه جهاد، ایستادگی، شهادت و ایثارگری 
تک تک مردم و ملت یمن و همچنین رزمندگان 
یمنی است. وی با بیان اینکه حوادث یمن بسیار 
شبیه حوادث انقلاب اسلامی ایران است بیان 
کرد:  دوستان هم نهضتی ما در کشورهای محور 
مقاومت در شروع کار با مشکل اداره کشور مواجه 
نبودند، اما ما و شما در شروع کار باید هم کشور 
را اداره می کردیم و هم جنگ را بایستی اداره 
می کردیم. وی با یادآوری روزهای نخست پیروزی 
انقلاب اسلامی و بیان اینکه بعد از پیروزی انقلاب 
اسلامی، آمریکا و رژیم صهیونیستی بر این باور 
بودند که در زمان کوتاهی بر ما پیروز شده و بر 

انقلاب ما غلبه خواهند کرد، بنابراین وارد فاز 
نظامی شدند تصریح کرد: براساس این طراحی، در 
همان ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی ما را درگیر 
یک جنگ طولانی و طاقت فرسا کردند و هر چه 
زمان جلوتر رفت، فشار بیشتری به ما تحمیل شد 
و تعدادی از نمایندگان مجلس، رئیس قوه قضائیه، 
نخست وزیر و رئیس جمهور و بسیاری از مردم و 
زنان و کودکان را در خیابان ها ترور و شهید کردند 
تا شرایط بحرانی برای جمهوری اسلامی ایجاد 
کنند.  رئیس قوه مقننه کشورمان در این دیدار 
افزود: به رغم بحران هایی که دشمنان برای ما 
ایجاد کردند، روحیه مجاهدت و انقلابی مردم و 
امام خمینی)ره( به عنوان رهبر کبیر انقلاب باعث 
شد که مردم این شرایط سخت را سپری کرده و 
پیروزی حاصل شود. وی اضافه کرد: البته در ادامه 
دشمنان ما به ویژه آمریکا و اسرائیل شیوه جنگ 
را با کشورمان تغییر دادند و با جنگ اقتصادی به 
دنبال تضعیف فرهنگ و روحیه جهاد و شهادت 

بین مردم هستند.   

رئیس مجلس: 

  دشمنان جنگ یمن را
 به سمت جنگ اقتصادی می برند 

  از مذاکرات یمنی-  یمنی حمایت کامل می کنیم 

 واکنش ایران به تحریم 
وزیر اطلاعات از سوی 

آمریکا

سخنگوی وزارت امور خارجه 
اقدام وزارت خزانه داری آمریکا 
در تحریم چند باره وزیر و وزارت 
اطلاعات را شدیدا محکوم کرد. 
اینکه  با اشاره به  ناصر کنعانی 
این برچسب جدید تحریمی نیز 
غیرقانونی  تحریم های  همچون 
قبلی آمریکا علیه وزارت اطلاعات، 
هرگز نخواهد توانست کوچک ترین 
خللی در عزم خدمتگزاران امنیت 
مردم ایران در این نهاد سرافراز 
ایجاد کند، افزود: اعلام حمایت 
فوری آمریکا از اتهام واهی آلبانی به 
ایران و اقدام سریع بعدی واشنگتن 
در تحریم مجدد و مکرر وزارت و 
وزیر اطلاعات ایران با توسل به 
همان اتهام واهی و اثبات نشده، 
بخوبی گویای آن است که طراح این 
سناریو نه دولت آلبانی، بلکه دولت 
آمریکاست و تیرانا قربانی سناریوی 
طراحی شده واشنگتن علیه ایران 
سال هاست  آمریکا  است.  شده 
که میزبانی از یک فرقه نشان دار 
تروریستی را بر دولت و ملت آلبانی 
تحمیل کرده و ضمن حمایت همه 
جانبه، آنها را در حوزه سایبری 

آموزش داده و مجهز نموده است  .

 دستیابی به فناوری های 
پیشرفته موجب اقتدار مقابل 

دشمن می شود

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای 
مسلح گفت: دستیابی وزارت دفاع به 
علوم نوظهور و فناوری های پیشرفته 
موجب ایجاد اقتدار مقابل دشمنان 
است. سرتیپ محمدرضا آشتیانی 
در نشست راهبردی وزارت دفاع و 
پشتیبانی نیروهای مسلح با حضور 
حفاظت  سازمان های  روسای 
اطلاعات و عقیدتی سیاسی، معاونین 
و مدیران عامل این وزارتخانه افزود: 
کسب رتبه برتر جشنواره شهید 
رجایی توسط این وزارتخانه برای 
چندمین بار متوالی نشان از همت 
بلند، حرکت و توسعه دائمی آن دارد. 
وی ابراز امیدواری کرد که با تلاش 
دست اندرکاران و نخبگان دفاعی روز 
به روز در مسیر اعتلای آرمان های 
انقلاب، عظمت و اقتدار جمهوری 
اسلامی و مأیوس کردن دشمنان 

گام برداریم. 

باباشمل ها ارتباطی به این 
دولت ندارد

عضو شورای مرکزی موتلفه گفت: 
هیچ کس رفتار باباشمل ها در مراسم 
سالگرد علیه آقای سید حسن را 
تایید نمی کند. اینکه بخشی از این ها 
مزدور باشند نباید تردید بکنیم. 
بالاخره ما یا انقلاب را قبول داریم 
یا قبول نداریم. علی)ع( 25سال 
تحمل کرد تا اسلام پابرجا باشد. 
نیست  مناسباتی  مناسبات،  این 
که از درون آن کارآمدی استخراج 
شود، از درون آن باباشمل هایی 
بیرون می آید که بتوانند در حوزه 
میدانی مقوم این وضعیت باشند 
تا منافع شان دائم برقرار باشد. آن 
جریان باباشمل ها ارتباطی به این 
دولت ندارد.  حسین انواری افزود: 
در جمع هایی که برای رسیدن به 
یک هدف هر گونه بداخلاقی را جایز 
می شمارند ، اگر زورمان نمی رسد 
بداخلاقی ها را ترمیم کنیم، نباید 

خودمان هم بداخلاق شویم.

آیت ا... سید حسن خمینی از پرونده های بسته خبر داد
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